



Dokumentdatum: 2024-05-09

Utskriftsdatum: 2024-05-13

**ARKTIS PROGRAMFÖRENING**  
**PROTOKOLL VECKOMÖTE**

**§ 1. MÖTET ÖPPNAS**

Mötet öppnas kl. 12:00

**§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE**

Sofia Eriksson vald till ordförande

Elvira Lundell Wallin vald till sekreterare

Martin Stomberg vald till justerare

**§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET**

Mötet finnes behörigt

**§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR**

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

**§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET**

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

**§ 6. NÄRVARANDE**

Styrelse: Sofia Eriksson, Jennifer Lindqvist,  
Izabella Lindquist, Olivia Pilkvist, Ella Lindvall  
Karlsson, Martin Stomberg, Emilia Asplund, Elvira  
Lundell Wallin

Medlemmar:

**§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING**

1 ändring i diskussion

**§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING**

Dagordning fastställd

**§ 9. RAPPORTERING**

- Mejlat ut handlingar till årsmötet
- Skrivit pp till årsmöte
- Varit på arktis workshop
- Varit på referensgruppsmöte
- Varit på kårbanketten
- Skrivit överlämning
- Gjort formulär till fadder anmälan
- Skrivit bidragsansökan till digitalt a-kit och skickat in
- Fixat i driven till nästa styrelse



Dokumentdatum: 2024-05-09

Utskriftsdatum: 2024-05-13

- Varit med på SM4
- **Vice ordförande**
  - Skrivit på överlämning
  - Skrivit på pp till årsmöte 2
  - Varit på kårbanketten
  - Varit på SM4
- **Ekonomiansvarig**
  - Skrivit på pp till årsmöte 2
  - Varit på Arktis workshop
  - Varit på kårbankett
  - Varit på SM4
- **Utbildningsansvarig**
  - Skrivit överlämning
  - Skrivit min pp-slide till årsmöte 2
  - Varit på SM4
  - Varit på kårbanketten
  - Varit på Arktis workshop
  -
- **Eventansvarig**
  - Deltagit på workshop
  - Varit på SM 4
  - Skrivit överlämning
  - Fixat min pp slide
  - Deltagit på ketten
  - Varit på eventutskottsmöte
- **Resansvarig**
  - Varit på arktis workshop
  - Varit på SM4
  - Skrivit överlämning
  - Skrivit min del i PP till årsmötet och lagt in bilder
  - Varit på kårbanketten
- **Informationsansvarig**
  - Deltagit på workshop
  - Skrivit överlämning
  - Rapporterat till årsmöte
  - Deltagit på kårbanketten
  - Publicerat på Instagram
- **Administrationsansvarig**
  - Varit på arktis workshop
  - Varit på SM4
  - Skrivit min del i PP till årsmötet



Dokumentdatum: 2024-05-09

Utskriftsdatum: 2024-05-13

- Varit på kårbanketten
- Laddat upp föregående mötesprotokoll på hemsidan

## § 10. DISKUSSION

- Överlämning
  - Vad ska handlas och när?
  - Tid och plats
  - Har alla skrivit klart sin individuella överlämning? Lägg den i mappen för din post i 24/25
  - Arktis årshjul kolla gärna igenom
  - Tröjprovning (Izabella)  
15:30 i 3101a. Ifall dåligt väder kanske vi hoppar över grillningen.  
Se till att allergier köps till. Muurika tar Izabella med. Sås och bröd inhandlar Izabella.

Vi lägger över våra överlämningar i respektive posts mapp. Klart på torsdag så att de nya kan läsa den. Arktis årshjul fylls i (Jennifer). Alla tar med sina tröjor på torsdag för provning. Nollep-intro på torsdag för att det ska få ett hum om vad det innebär.

- Fadderprojektet
  - Formulär är klart så bara att marknadsföra kvar, insta och mejl?
  - Lägga ut idag, öppen till sommaren?
  - Marknadsföra att det inte finns så mycket krav. Rikta in sig på att stärka gemenskapen mellan klasserna och programmen. Alla fadderevenemang gratis. Länka till formuläret. Laggas ut som inlägg på instagram och stories. Anmälan öppen till augusti men lägger inte upp slutdatum. Påminner sedan sista veckan på terminen.
- Nolle-p planering
  - Kan prata en del om de nästa möte då nästa styrelse är med  
Dels på torsdag. Diskutera med de nya styret de kommande mötena. Vi berättar då vilka event som sker och förbereder dem på hur man kan planera dessa event. Mycket hänger på sektionen. Klassrumsbesök hos öppen ingång. Sektionsdagen ordnar vi med förslag för att underlätta planeringen.
- Inför geos tacksittning föra tillsammans?  
Vi hörs mer i chatten.



Dokumentdatum: 2024-05-09

Utskriftsdatum: 2024-05-13

- Civ. Ark TikTok konto (Olivia)

- Locka fler till utbildningen

Arktis är ansvariga men det är inte vi som lägger upp utan under programmets tiktok. Det får vara andra i programmet som lägger upp. Kanske visa upp utlandsstudier, praktik. Informationsutskott kanske kan ha ansvar för tiktoken. Vi drar igång det och hoppas att nya styret har idéer. Vi försöker fixa en recap. Använder arktisstyrelsens mejl

#### § 11. ÖVRIGA FRÅGOR

- Uppgifter till den nya styrelsen på årsmötet.
- Frågor till ikväll att fråga nya styret

#### § 12. BESLUT

#### § 13. NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 13/6 kl. 12:00 i E-huset.

#### § 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutat kl. 12.57